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Ahoj,máte někdo nějákou špatnou zkušenost s CAMO provedením na kolce???-asi je jedno jaká
značka,dal jsem to na CF těch je tady nejvíc.Na zahrničních forech je k dočtení jak je to listové provedení
za chvíli vybledlé,a do růžova.Konkrétně na US Polaris a Yamaha Grizzly foru je toho dost.Nechce se mi
věřit že při dnešních technologíích je to tak zlé. Opravdu když kolku vyndáte jednou za dva týdny na
dopoledne na projíždku to může takhle zdegradovat???Nebo se to týká spíš mašiny která stojí dnem i
nocí nekde na dvorku či zahradě.Díky za odpověd.
Jarin4X4 29.03.2020 14:54:16

Tak mám Camo zatím chvilku...tak uvidíme..nejde mi vložit foto dám odkaz 
https://www.quadmani...to-denik/?muid=32466
KubaTa 29.03.2020 15:41:41

Jarin4X4> origo nařezané samolepky nebo to někdo dělal celý folií?Když je to originál
tak předpokládám že je to taky jen zalakovaná folie
Cirda 29.03.2020 16:54:45

Já měl X6 v lístku a krom nějakých škrábanců si nemůžu stěžovat
Jarin4X4 29.03.2020 18:45:40

KubaTa> origo plasty B-) Je to nejaká tlustá folie :-)
Trloň 30.03.2020 21:48:28

Já to mám od Brp ale zatim jen 4roky ale jedine negativum je při pořizování že musíš
doplatit &#128514; V lese je to skoro neviditelné a Když to das do černých doplňku tak
krasa&#128077;&#128514;
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